
 
Miestne zastupiteľstvo  Mestskej časti Bratislava – Lamač 

 
Zápisnica  

zo zasadnutia Miestneho zastupiteľstva  
Mestskej časti Bratislava – Lamač 19.4.2007  

 
 

 
Prítomní: Mgr. Oľga Keltošová – starostka, RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, 
Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. 
Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
 
Za MÚ: Ľubomír Plai – prednosta, Mgr. Jaroslav Suleň, Ing. Katarína Daříčková, Ing. 
Mária Brennerová, Mgr. Ladislav Majerčík, Marcela Kysucká, Miroslav Cibik, Gabriela 
Šteruská 
Ospravedlnený za neskorý príchod: JUDr. Júlia Ondrišová, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Prizvaní hostia:  zástupca Mestskej polície 
 
 
Program:  
 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení MZ Bratislava – Lamač splatných k 15.4.2007 
5. Situačná správa Mestskej polície za mesiac marec 2007 
6. Návrh na zaujatie stanoviska k pracovnému návrhu záverečného účtu MČ Ba – 

Lamač za rok 2006 
7. Návrh Zásad hospodárenia s majetkom vlastným a majetkom hl. m. Bratislavy 

zvereným do správy MČ Ba - Lamač 
8. Návrh na nakladanie s nehnuteľným majetkom 
9. Návrh na VZN č. 1/2007 o poskytovaní jednorázovej dávky sociálne odkázaným 

občanom 
10. Pracovný návrh na schválenie VZN č. 2/2007, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 

1/2005 o poskytovaní dotácií 
11. Pracovný návrh na schválenie VZN č. 3/2007, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 

1/2003 o podmienkach evidovania a držania psov na území mestskej časti  Ba - 
Lamač 

12. Návrh na pristúpenie k Protokolu o kultúrnej a spoločenskej výmene uzatvorenej 
medzi hl. m. SR Bratislavou, MČ DNV, obcou Engelhartstetten a Chorvátskym 
kultúrnym zväzom na Slovensku 

13. Návrh na zaujatie stanoviska k žiadostiam o poskytnutie dotácií 
14. Návrh na zmenu a doplnenie komisie MZ 
15. Návrh na optimalizáciu pracovných procesov a súvisiace zmeny v štruktúre MÚ 
16. Návrh organizačného poriadku MÚ 
17. Návrh plánu práce MR a MZ na II. polrok 2007 
18. Informácia o aktuálnej situácii v MŠ na Zlatohorskej ulici 
19. Zhodnotenie obsahovej úrovne časopisu Lamačan 
20. Rôzne 
21. Interpelácie poslancov 
22. Záver 

 
 



K bodu 1 – Otvorenie 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová otvorila zasadnutie MZ a privítala prítomných poslancov 
a hostí. Ospravedlnila za neskorý príchod poslancov MZ JUDr. Júliu Ondrišovú a Ing. 
Daniela Valentoviča CSc.. 
 
 
K bodu 2 – Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
Do návrhovej komisie navrhla starostka Mgr. Oľga Keltošová  Mgr. Ing. Radoslava 
Olekšáka a Ing Ľudovíta Lučeniča, ako overovateľov zápisnice JUDr. Petra Groma a  
MVDr. Pavla Čecha, a ako zapisovateľku Gabrielu Šteruskú. O predloženom návrhu dala 
starostka hlasovať. 
Za: 11 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková,  
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: JUDr. Júlia Ondrišová, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
Písomné pripomienky Mgr. Márie Čačíkovej: 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová prečítala poslancom a prítomným námietky Mgr. Márie 
Čačíkovej : 
Zmeny a doplnenia k bodu 6 –  Správa o použití dotácií v roku 2006 
V prepise rozpravy chýba: V rozprave vystúpila Mgr. Čačíková a žiadala preveriť 
používanie dotácií Klubu dôchodcov na kúpu alkoholu. Starostka Mgr. Oľga Keltošová 
dodala, že ak sa daná skutočnosť potvrdí, bude sa musieť dotácia vrátiť. 
Zmeny a doplnenia k bodu 7 – Návrh na schválenie rozpočtu MČ Lamač na rok 2007 
(2008,2009) 
Ing. Lučenič vysvetlil znenie nového uznesenia B navrhnutého pani Pikulíkovou, že sa 
jedná o vypracovanie štúdie o finančnej rentabilite prevádzky tried MŠ na Zlatohorskej ul. 
a o možnom presune týchto tried na Heyrovského ul., kde by sa uvolnili priestory 
zrekonštruovaním bývalého školníkovho bytu a presunom detí predškolského veku do ZŠ. 
JUDr. Bartovič žiadal predložil návrh na doplnenie uznesenia v znení: „Prostriedky na 
opravu okien v MŠ Zlatohorská.“ Žiadam túto formuláciu doplniť o nasledovné: „Finančné 
prostriedky, ktoré už boli v minulom roku určené na opravu okien na MŠ Zlatohorská, 
použiť na tento účel.“ 
Žiadam preformulovať návrh JUDr. Bartoviča: „Vyhovieť požiadavke Mgr. Petákovej 
podanej písomne na MÚ - presun prostriedkov z kultúrnej komisie do školstva“(pôvodné 
znenie) na: „Vyhovieť požiadavke Mgr. Petákovej podanej písomne na MÚ presunom 
prostriedkov z kultúrnej komisie do školstva.“(preformulované znenie) 
Zmeny a doplnenia k bodu 15 – Návrh na schválenie Akčného plánu MZ MČ 
Bratislava – Lamač na roky 2007-2009 
Pani poslankyňa Pikulíková žiadala rozšíriť bod 1.6 aj o rekonštrukciu sociálneho 
zariadenia v kine Lamač a tiež bodu 2.2 doplniť aj o vstupnú bránu do MŠ na Heyrovského 
ulici. Žiadam preformulovať na: „Pani poslankyňa Pikulíková žiadala rozšíriť bod 1.6 aj 
o rekonštrukciu sociálneho zariadenia v kine Lamač a tiež do bodu 2.2 doplniť aj výmenu 
vstupnej brány vo vestibule MŠ na Heyrovského ulici. 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová dala o predložených návrhoch na zmeny hlasovať. 
Zmeny v bode 6 
Za: 5 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mária Pikulíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 6 - RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák,  
Neprítomní: 2 – JUDr. Júlia Ondrišová, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 



 
Zmeny v bode 7 
Za: 7 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, Mgr. Mária Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 4 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák 
Neprítomní: 2 - Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
 
Zmeny v bode 15 
Za: 7 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, Mgr. Mária Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 4 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák 
Neprítomní: 2 - Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
 
Na zasadnutie MZ sa dostavila JUDr. Júlia Ondrišová – počet poslancov: 12 
 
 
K bodu 3 – Schválenie programu 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová predložila program zasadnutia MZ. Mgr. Mária Čačíková 
žiadala o predloženie bodu 18 na 13.00 hod, nakoľko sú pozvaní rodičia detí z MŠ na 
Zlatohorskej ulici. Ing. Ľudovít Lučenič žiadal o doplnenie bodu 8 aj o predaj pozemkov 
v lokalite „Lamačská brána“. O pozmenenom a doplnenom programe zasadnutia MZ dala 
starostka hlasovať. 
Za: 10 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter 
Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 2 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
 
K bodu 4 – Správa o plnení uznesení MZ Bratislava – Lamač splatných k 15.4.2007 
Správu o plnení uznesení predložil prednosta Ľubomír Plai. Starostka otvorila diskusiu. 
Nikto z prítomných poslancov sa do diskusie neprihlásil. O predloženej Správe o plnení 
uznesení dala starostka Mgr. Oľga Keltošová hlasovať. 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. 
Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
 
K bodu 5 – Situačná správa Mestskej polície za mesiac marec 2007 
Vystúpil pán Šustr, zástupca Mestskej polície a ozrejmil prehľad činností za mesiac marec 
2007. Do diskusie sa nikto z poslancov neprihlásil. Starostka dala o predloženej Situačnej 
správe hlasovať. 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. 
Júlia Ondrišová 



Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
 
K bodu 6 – Návrh na zaujatie stanoviska k pracovnému návrhu záverečného účtu MČ 
Bratislava – Lamač za rok 2006 
Starostka dala slovo Mgr. Ing. Radoslavovi Olekšákovi, predsedovi KFPaD, ktorý ozrejmil 
stanovisko komisie, ktoré je, aby bol pracovný návrh zmenený na „Záverečný účet za rok 
2006“. Stanovisko MR: Predložiť na májové zasadnutie MZ správu auditora a ušetrené 
peniaze za zimnú údržbu použiť na čistenie kontajnerových stojísk. Starostka otvorila 
rozpravu. Do rozpravy sa prihlásil JUDr. Marek Bartovič, ktorý poukázal na to, že 
kontajnerové stojiská majú čistiť správcovia domov a predložil návrh na nové uznesenie 
v znení: „ Peniaze ušetrené na zimnú údržbu presunúť do rozpočtu školstva (na rok 2007) 
a nepoužiť na čistenie kontajnerových stojísk. 
Do rozpravy sa nikto ďalší neprihlásil, starostka ukončila rozpravu a dala hlasovať 
o predloženom návrhu JUDr. Bartoviča. 
Za písomný návrh JUDr. Bartoviča : 

- presunutie ušetrených financií zo zimnej údržby do rozpočtu školstva(2007) 
Za: 1 - JUDr. Marek Bartovič 
Proti : 0 
Zdržal sa: 11 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
K bodu 6 – v znení uznesenia 
Za: 9 - RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, 
Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 3 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
 
K bodu 7 – Návrh Zásad hospodárenia s majetkom vlastným a majetkom hl. m. SR 
Bratislavy zvereným do správy MČ Bratislava  - Lamač 
Starostka sa vzdala úvodného slova a otvorila diskusiu. Do diskusie a písomné návrhy na 
zmeny a doplnenie uznesení predložili poslanci JUDr. Bartovič a JUDr. Grom. JUDr. Marek 
Bartovič uviedol, že boli prednesené písomné pripomienky v predchádzajúcich rokovaniach 
a neboli zapracované do materiálu. Predložil písomný návrh na doplnenie uznesenia 
v znení: „ V článku 7 bod 16 - neoznačiť ako 16, ale začleniť ako odsek bodu 15, body 17-
19 označiť ako body 16-18. V článku 10 bod 5 - sa zrušujú slová: 3 roky a nahrádzajú sa 
slovami: 1 rok. V článku 13 bod 3 - sa vypúšťajú slová: v súlade s ods. 2 písm. c. V článku 
19 ods. 2  písm. k) - číselný údaj 100.000Sk sa zrušuje a nahrádza sa číselným údajom 
30.000Sk. V článku 19 ods. 2  písm. q) - sa v navrhovanom znení menia slová: bezodplatný 
prevod finančných čiastok v súhrnnej výške 30.000Sk tej istej osobe za bezplatný prevod 
finančných čiastok v súhrnnej výške 1.000Sk tej istej osobe.“ „V článku 10 bod 5 - doplniť 
na vybodkované číslicu 1.“ JUDr. Grom predložil návrh na znenie nového uznesenia 
v znení: „ doplniť vybodkované, článok 7 bod 15 písm. c) - s výpovednou dobou dlhšou ako 
1 rok, článok 10 bod 3 - s výpovednou dobou dlhšou ako 1 rok, článok 10 bod 5 – 
s výpovednou dobou dlhšou ako 3 roky. „  O predložených písomných návrhoch dala 
starostka Mgr. Oľga Keltošová hlasovať. 
Za písomný návrh JUDr. Bartoviča: 

- článok 7 bod 16 



Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. 
Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 

- článok 10 bod 5 
Za: 6 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, Mgr. Mária Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič 
Proti: 0 
Zdržal sa: 6 – MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 

- článok 13 ods 3 
Za: 6 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, Mgr. Mária Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič 
Proti: 0 
Zdržal sa: 6 – MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 

- článok 19 písm. j) a k) 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. 
Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 

- článok 19 písm. q) 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. 
Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
Za písomný návrh JUDr. Groma: 

- článok 7 bod 15 
- článok 10 bod 3 
- článok 10 bod 5 

Za: 10 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Richard Čanaky, JUDr. Peter Grom, MVDr. Pavol 
Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 – JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
K bodu 7 v znení uznesenia s pripomienkami: 
Za: 9 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Peter Grom, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, 
Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 3 – JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky 



Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
 
K bodu 8 – Návrh na nakladanie s nehnuteľným majetkom 
Starostka ozrejmila bod 8 a vyjadrila ľútosť nad slabou účasťou poslancov pri prezentácii 
spol. Liptes, ohľadom štúdie na pozemku budovy „Satelit“. Starostka tiež informovala 
o stanovisku výberovej komisie ohľadom prenájmu pozemku parc. č. 1826/8 L.V. č. 1 na 
Lamačskej pre spol. T.O.P. auto Holding, a.s. (predajca automobilov Volvo). Otvorila 
diskusiu. V diskusii navrhol Ing. Lučenič presunúť časť bodu, týkajúcu sa budovy Satelit na 
11.00hod, nakoľko príde predstaviteľ spol. Liptes. V rozprave vystúpil Mgr. Ing. Olešák, 
ktorý žiadal zapracovať aj splátkový kalendár a dohodnuté zmluvné podmienky. JUDr. 
Bartovič žiadal indexovať cenu a doplniť a prehodnotiť po určitej dobe trhovosť ceny (cca 
10 rokov), nakoľko je nájom navrhnutý na 50 rokov a 100Sk/m² je nízka suma. RNDr. 
Akantis žiadal doplniť dohodnutú cenu za prenájom aj o splatnosť tejto sumy. Prednosta 
Plai informoval o výberovom konaní, ponukách firiem a prečítal zápisnicu z výberového 
konania na prenájom pozemku na Lamačskej, a predaj budovy „Satelit“. Mgr. Čačíková 
uviedla, že je potrebné prehodnotiť cenu za prenájom po určitej dobe (cca 10 rokov). RNDr. 
Akantis informoval, že cena je zaujímavá vtedy, ak je splatná v určitom období. Starostka 
dala o predloženom návrhu uznesenia v bode 8 – Návrh na nakladanie s nehnuteľným 
majetkom  A) –dlhodobý prenájom pozemku parc. č. 1826/8 o výmere 3671m² firme 
T.O.P. auto Holding, a.s. hlasovať: 
Za: 11 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol 
Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 1 -  JUDr. Marek Bartovič 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
Predaj „Satelitu“ bol presunutý na 11.00 hod. Ďalej starostka Mgr. Oľga Keltošová 
predložila materiál v bode 8, a to Návrh na predaj pozemkov „Lamačská brána“. Tiež 
ozrejmila a informovala poslancov, že rokovaní so spoločnosťou FORWARD marketing 
events, s.r.o. sa zúčastňovali aj predsedovia komisií finančnej a stavebnej. Postupne sa 
generovali podmienky predaja. Investor dal návrh, aby mu boli predané pozemky, nakoľko 
cez tieto pôjde dopravná sieť, do ktorej investor už investoval a po dokončení bude 
odovzdaná hl. m. Bratislava, magistrátu. Starostka navrhla schváliť takto stanovenú sumu, 
vzhľadom na Akčný plán MČ Bratislava Lamač. V rozprave vystúpil RNDr. Akantis, ktorý 
vyjadril názor, aby bola aj podkladová správa pre informovanosť občanov o sume za predaj 
pozemkov. Ing. Lučenič uviedol, že treba vychádzať so skutočnosti, že cesta sa odbremení 
a pre Lamač to bude výhodné. Ďalej uviedol, že cena nie je zaujímavá a preto pri 
rokovaniach bolo potrebné docieliť, aby  Lamač dostal benefit. Navrhnutá bola suma 
17.000.000Sk formou darovacej zmluvy. Starostka Mgr. Oľga Keltošová  informovala 
o sume za predaj aj s benefitom, je to suma: 33.648.225Sk pre MČ Bratislava – Lamač. 
JUDr. Bartovič navrhol, aby bol materiál stiahnutý z rokovania MZ a presunutý na májové 
zasadnutie MZ, nakoľko považuje túto sumu za nízku. Mgr. Čačíková navrhla prestávku na 
doplnenie informácií o predloženom materiále. Po prestávke sa nikto z poslancov  do 
rozpravy neprihlásil a starostka dala o predloženom návrhu uznesenia v bode 8 – Návrh na 
nakladanie s nehnuteľným majetkom A – A1) Predaj pozemkov vo vlastníctve hl. m. 
Bratislavy v správe MČ Ba – Lamač  „Lamačská brána“ hlasovať: 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. 
Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 



K bodu 9 – Návrh VZN č. 1/2007 o poskytovaní jednorázovej dávky sociálne 
odkázaným občanom 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová ozrejmila, že VZN je právna norma nižšej sily, ako je 
zákon. Striktne sa dodržiava z.č. 599/2003 Z.z. V súvislosti so zmenou právnych predpisov 
vznikla potreba finančnú pomoc MČ sociálne odkázaným občanom v hmotnej núdzi upraviť 
formou VZN. Mgr. Čačíková  žiadala konkretizáciu tohto materiálu, nakoľko sú k nemu 
rozsiahle pripomienky. JUDr. Bartovič dal písomné stanovisko k návrhu VZN a poukázal na 
nutnosť doplnenia podmienok vrátenia jednorázovej dávky, stanovisko bude ako príloha 1) 
doplnené k zápisnici zo zasadnutia MZ zo dňa 19.4.2007. JUDr. Bartovič nepodal návrh na 
zmenu, alebo doplnenie uznesenia písomnou formou. No o návrhoch vyplývajúcich zo 
stanoviska dala starostka hlasovať. Z hlasovania vyplynulo nasledovné, a to §3 premenovať 
na „Účel jednorázovej dávky občanom“. Ing. Lučenič žiadal stanovisko sociálnej komisie 
k predloženému materiálu. Poslankyňa Pikulíková informovala, že stanovisko sociálnej 
komisie bolo predložené k marcovému zasadnutiu MZ. 
Za návrh JUDr. Bartovi ča: zmena v §3 
Za: 8 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, JUDR. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária 
Pikulíková 
Proti: 1 – JUDr. Júlia Ondrišová 
Zdržal sa: 3 – MVDr. Pavol Čech, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
K bodu 9 v znení uznesenia s pripomienkami 
Za: 9 - RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, 
Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 3 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
 
K bodu 8 – Návrh na nakladanie s nehnuteľným majetkom –predaj pozemku parc. č. 
7/3 a stavby Satelit na parc. č. 7/3 spoločnosti Liptes s.r.o. 
Starostka privítala MUDr. Žiarana, predstaviteľa a konateľa firmy Liptes s.r.o. a uviedla, že 
návrhy zmluvy je predmetom ďalších rokovaní. V diskusii vystúpil Ing. Ľudovít Lučenič 
s otázkou statickej dopravy, RNDr. Akantis žiadal informáciu o možnom rozpore 
s vedľajšou budovou, ohľadom výšky budovy. JUDr. Ondrišová žiadala vizualizáciu aj 
z druhej strany, ako bola predložená. MVDr. Čech uviedol, že lekári, ktorí 
v novovzniknutom zdravotnom stredisku budú by mali byť v sieti poisťovní. MUDr. Žiaran 
odpovedal na otázky poslancov a tiež žiadal obec o súčinnosť pri vybavovaní zmlúv 
s poisťovňami. Informoval o návrhu splátok dohodnutej sumy. Starostka uviedla, že MÚ 
vyrokuje návrh zmluvy, ktorý bude predložený na nasledujúce zasadnutie MZ. Prednosta 
navrhol, že by sa malo pracovať s podmienkami ohľadom preddavkov a splatnosti sumy. Po 
vzájomnej dohode bolo  zapracované do podmienok A2 - 1. Kupujúci zaplatí ku dňu 
podpísania zmluvy o budúcej kúpnej zmluve preddavok 10% kúpnej ceny, 20% pri podpise 
zmluvy o budúcej kúpnej zmluve (ako finančnú zábezpeku) a zvyšných 70% pri návrhu na 
vklad do katastra. 2. Kupujúci začne na kupovanom pozemku s výstavbou v súčinnosti MČ 
Ba – Lamač a ďalej v zmysle textácie. 3. Za text doplniť: A poskytne súčinnosť. A3 – ak by 
firma nesplnila podmienky, nasleduje rokovanie s druhou v poradí. Prednosta Plai ozrejmil 
dva varianty 1.) je podľa ponúkaných cien a 2.) je podľa účelu podnikania. RNDr. Akantis 
sa vyjadril, že výberová komisia sa nezhodla a, že sa prikláňa k druhej variante. B – B1 - 
ukladá prednostovi vypracovanie návrhu kúpnej zmluvy a B2 - zmluva bude podpísaná do 
60 dní od schválenia uznesenia. Starostka ukončila rozpravu a dala hlasovať 
o pozmeňujúcich návrhoch 
K bodu 8 – A2 



Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. 
Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
K bodu 8 – A3 1.)alternatíva - podľa cenových ponúk 
Za: 4 – MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 8 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. 
Richard Čanaky, Mgr. Mária Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, JUDr. 
Júlia Ondrišová 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
K bodu 8 – A3 2.)alternatíva – podľa účelu 
Za: 8 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, Mgr. Mária Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia 
Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 4 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
K bodu 8 – Predaj pozemku parc. č. 7/3 a stavby „Satelit“ – hlasovanie o návrhu 
uzenesenia ako celku 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. 
Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
 
K bodu 10 – Pracovný návrh na schválenie VZN č. 2/2007, ktorým sa mení a dopĺňa 
VZN č. 1/2005 o poskytovaní dotácií 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová ozrejmila, že na základe návrhu Miestneho kontrolóra 
vznikol tento návrh na nové VZN. VZN má vyššiu právnu silu a všetci žiadatelia o dotácie 
musia vedieť aj sankcie. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Starostka dala o predloženom 
návrhu hlasovať. 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. 
Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
 
K bodu 11 – Pracovný návrh na schválenie VZN č. 3/2007, ktorým sa mení a dopĺňa 
VZN č. 1/2003 o podmienkach evidovania a držania psov na území MČ Ba – Lamač 



Starostka informovala, že je nutné vymedziť územia, kde je možný voľný pohyb psov. VZN 
č. 3/2007 je dané do súladu s platným zákonom. V rozprave vystúpili poslanci Čanaky, 
Akantis, Ondrišová. JUDr. Bartovič navrhol, aby boli prístupné mapy s konkrétne 
vyznačenými priestoru pre výbeh psov. Starostka ukončila rozpravu a o predloženom 
návrhu s pripomienkami dala hlasovať. 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. 
Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
 
K bodu 12 - Návrh na pristúpenie k Protokolu o kultúrnej a spoločenskej výmene 
uzatvorenej medzi hl. m. SR Bratislavou, MČ DNV, obcou Engelhartstetten 
a Chorvátskym kultúrnym zväzom na Slovensku 
Starostka ozrejmila predložený materiál k bodu 12 a poukázala na nutnosť tohto dodatku a  
potrebu mať protokol o nadnárodnej cezhraničnej spolupráci. Do rozpravy sa nikto 
z poslancov neprihlásil. Starostka dala o predloženom návrhu hlasovať. 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. 
Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
 
K bodu 13 - Návrh na zaujatie stanoviska k žiadostiam o poskytnutie dotácií 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová informovala, že žiadosti boli predmetom rokovania komisií. 
Otvorila rozpravu. Písomný návrh na doplnenie alebo znenie nového uznesenia dodali 
poslanci Mária Pikulíková, Mgr. Máriá Imrichová  Mgr. Ing. Radoslav Olekšák. Písomný 
návrh Márie Pikulíkovej na zmenu uznesenia: „Charitatívne združenie nevyberá členské, je 
to dobrovoľná a bezplatná služba, ktorú niektorí občania, nielen Lamačania 
potrebujú(posielanie balíkov do detských domovov a pod.). Toto združenie sídli v starej 
fare, kde sú aj prevádzkové náklady, nákup vriec, špagátu a poštovné. Z tohto dôvodu 
navrhujem účelovo viazať 5.000Sk. Nepridelením dotácie je činnosť tohto združenia 
ohrozená. Pripomínam, že viaceré subjekty pri vyúčtovaní dotácií za rok 2006 porušili účel 
dotácie.“ Ako účel doporučujem: „ prevádzkové náklady: elektrina, voda, plyn, poštovné, 
materiál potrebný na činnosť.“ Ďalší návrh na zmenu uznesenia v znení: „ MC- Obláčik 
akcia MDD – cesta rozprávkovým lesom (doporučujem požadovanú čiastku 5.000Sk 
schváliť- bude to akcia pre všetky deti Lamača) a 5.000Sk na činnosť MC – Obláčik, na 
nákup hračiek. Spolu 10.000Sk.“. 
Na zasadnutie MZ sa dostavil Ing. Daniel Valentovič CSc – počet poslancov 13 
 Mgr. Mária Imrichová predložila písomný návrh na zmenu uznesenia v znení: „ Pridelenie 
dotácií: ŠK Goju Kai Karate vo výške 30.000Sk, TJ Spoje Bedminton vo výške 25.000Sk, 
Hokejbalový klub vo výške 20.000Sk, Stolnotenisový klub vo výške 0, Gymnastický klub 
vo výške 10.000Sk.“. Mgr. Ing. Radoslav Olekšák predložil písomný návrh na zmenu 
uznesenia v znení: „ Oprava uznesenia SČK 7.000Sk, Gymnastický klub Sokolík 10.000Sk 
– účel na dresy a technické vybavenie.“. V rozprave vystúpili aj poslanci: Čačíková, 
Čanaky, Čech, Janyšková, Bartovič, nikto nepredložil ďalší písomný návrh na zmenu, alebo 
doplnenie uznesenia. Starostka ukončila rozpravu a o predložených návrhoch dala hlasovať. 
Za písomný návrh p. Pikulíkovej - charita 



Za: 9 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, 
Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 3 - MVDr. Pavol Čech, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
Za písomný návrh p. Pikulíkovej – MC – Obláčik 
Za: 10 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, Mgr. Mária Imrichová,  Mgr. Marta Janyšková,  Ing. Ľudovít Lučenič, Mária 
Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 3 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
Za písomný návrh Mgr. Imrichovej 
Za: 7 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, Mgr. Mária Imrichová, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 6 – MVDr. Pavol Čech, JUDr. Petr Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
Za písomný návrh Mgr. Ing. Olekšáka 
Za: 13 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. 
Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 13 – v znení uznesenia zmeneného o schválené pripomienky 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. 
Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 1 – Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
 
K bodu 14 – Návrh na zmenu a doplnenie komisie MZ 
Starostka odovzdala slovo JUDr. Júlii Ondrišovej. Do redakčnej rady bolo navrhnutý ako 
nový člen pán Peter Šoula. Návrh na doplnenie uznesenia písomne predložil Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák v znení: „ A2 – doplnenie členov komisie financií, podnikateľských 
aktivít a dopravy o Jozefa Kraloviča, Viliama Kraloviča, Stanislava Toboláka. JUDr. 
Ondrišová ukončila rozpravu a o predloženom návrhu dala hlasovať s doplnením o návrh 
Mgr. Ing. Olekšáka. 
Za: 13 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. 
Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 15 - Návrh na optimalizáciu pracovných procesov a súvisiace zmeny 
v štruktúre MÚ 
K bodu 16 - Návrh organizačného poriadku MÚ 



Prednosta ozrejmil a informoval o predložených materiáloch k bodom 15 a 16. Ide o zmenu 
organizačnú a novú organizačnú štruktúru. Starostka informovala na podnet RNDr. 
Akantisa o možnosti presunu Stavebného úradu a vytvorenia spoločného Stavebného úradu 
s Devínskou Novou Vsou. Nikto z poslancov nepodal písomný návrh na zmenu, alebo 
doplnenie uznesenia. Starostka ukončila rozpravu a o predložených materiáloch k bodu 15 
a 16 dala hlasovať v znení navrhnutého uznesenia. 
K bodu 15 – Návrh na optimalizáciu pracovných procesov 
Za: 13 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. 
Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu 16 – A - organizačný poriadok, B – uloženie uskutočnenia organizačných 
zmien 
Za: 10 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter 
Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 3 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
 
K bodu 18 - Informácia o aktuálnej situácii v MŠ na Zlatohorskej ulici 
Starostka informovala poslancov o stretnutí s rodičmi detí z MŠ Zlatohorská. Riad. Mgr. 
Petáková poukázala na nadstav detí v MŠ a zároveň na zvýšený počet zapísaných detí a tiež 
na nutnosť riešenia rekonštrukcie priestorov a výmeny okien.  V rozprave vystúpila Mgr. 
Mária Imrichová, ktorá informovala o počte detí a neriešení žiadosti o výmenu okien ešte 
v roku 2006. JUDr. Bartovič poukázal na nutnosť rekonštrukcie priestorov na Zlatohorskej, 
nakoľko veľa detí do troch rokov nebolo prijatých a financie 1milión Sk nebudú preto 
poukázané. RNDr. Akantis uviedol, že je nutné havarijný stav okien riešiť ihneď. Mgr. 
Čačíková žiadala odčleniť rekonštrukciu a prípravu ďalšej triedy od výmeny okien, podala 
návrh na nové uznesenie v znení: „Navrhujem, aby boli na MŠ Zlatohorská do konca 
školského roka 2007 vymenené okná na 3 triedach – veľké tabule okien a opravené malé 
okná.“. Navrhujem, aby sa v MŠ na Zlatohorskej ulici otvorila ďalšia trieda. 
Mgr. Olekšák ozrejmil, že na základe počtu prijatých detí idú financie magistrátu, a nie 
mestskej časti. Ing. Lučenič uviedol, že je potrebné riešiť havarijný stav ihneď a informoval, 
že priame kompetencie neprichádzajú vôbec na MČ Ba – Lamač. Treba zohnať financie na 
otvorenie ďalšej triedy. Riaditeľka Mgr. Petáková informovala, že ak deti nie sú 
k septembru prijaté, v januári škola nedostane financie. Starostka ukončila rozpravu 
a uviedla, že je nutné vypracovať odborný posudok na rekonštrukciu budovy a riešiť 
havarijný stav. O predloženom písomnom návrhu Mgr. Čačíkovej a o návrhu v znení 
uznesenia dala starostka hlasovať. 
Za písomný návrh Mgr. Čačíkovej – výmena okien 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. 
Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 1 - Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
Za návrh Mgr. Čačíkovej – otvorenie ďalšej triedy v budove MŠ Zlatohorská ul. 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 



Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. 
Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 1 - Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
K bodu 18 – podľa textácie návrhu uznesenia A1, A2, A3 
Za: 13 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. 
Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 17 - Návrh plánu práce MR a MZ na II. polrok 2007 
Starostka predložila materiál, do diskusie sa nikto neprihlásil a preto o predloženom návrhu 
dala starostka Mgr. Oľga Keltošová hlasovať. 
Za: 13 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. 
Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 19 – Zhodnotenie obsahovej úrovne časopisu Lamačan 
JUDr. Bartovič, ako predseda Redakčnej rady informoval o zmenách v časopise a doplnil aj 
reakcie čitateľov. JUDr. Ondrišová poukázala na nutnosť vychádzania Lamačana najneskôr 
druhý týždeň v mesiaci. Prednosta Plai uviedol, že Lamačan má dobrú tendenciu 
a z dotazníka vyplynuli aj návrhy na zmeny a doplnenia. Starostka informovala poslancov, 
že redaktor je zamestnaný len na dohodu a to vždy len na jeden mesiac, ukončila diskusiu 
a o predloženom dala hlasovať. 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 20a) – Informácia o návrhu na alternatívne riešenie naloženia s obecným 
bytom č. 4 na Studenohorskej ul. 11 
Mgr. Ing. Olekšák informoval poslancov o možnosti riešenia ohľadom situácie s obecným 
bytom a navrhol 2 alternatívy: 1.) dražba a 2.) prideliť byt, ako nájomný a nájomca by 
uhradil všetky výdavky spojené s rekonštrukciou. Poslankyňa Pikulíková uviedla, že práve 
prebieha aktualizácia žiadostí o nájomné byty, po sociálnej komisii, budú aktualizované 
žiadosti predložené aj na KFPaD. Starostka Mgr. Oľga Keltošová, že na májové zasadnutie 
MZ bude predložená správa a riešenie pohľadávok. Po ukončení diskusie dala starostka 
o predloženom návrhu na alternatívne riešenie hlasovať v znení uznesenia s pripomienkami. 
Za: 13 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. 
Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 



 
 
K bodu 20 – Rôzne 

 - Mgr. Čačíková žiadala, aby bod nakladanie s nehnuteľným majetkom bol každý 
osobitne 
a poukázala na chýbajúce zábradlie na múrikoch oproti škole. 
Mgr. Čanaky žiadal riešiť situáciu ohľadom knižnice. 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová informovala o rokovaní sNDS, ohľadom výstavby 
protihlukovej 
bariéry. Ďalej informovala o rokovaniach s riaditeľom Mariannum a nasledujúcej 
rekonštrukcii 
a a možnostiach   rozšírenia   cintorína   v Lamači,   (možnosti   rozšírenia   budú   
predložené   na 
nasledujúcom zasadaní MZ). 
RNDr. Akantis žiadal informáciu ohľadom kúpaliska, parkovania a kosenia a letnej 
údržby malých 
zatrávnených plôch. 
MVDr. Pavol Cech informoval o cenových ponukách vysávača na psie exkrementy a 
tiež uviedol, že 
bankomat VÚB by mal byť premiestnený. 
Mgr. Imrichova žiadala informáciu ohľadom budovy na Vrančovičovej 10, tiež 
riešenie chýbajúceho 
kanálového príklopu pri stánku p. Vaculovej. Poukázala na zničený kôš na 
Malokarpatskom námestí 
a informovala o neriešení chyby na chodníku od Studenohorskej smer na 
malokarpatské námestie. 

- Prednosta Plai informoval, že sa čaká na vyjadrenie mesta ohľadom parkovania pri 
kúpalisku, ďalej informoval o možnosti otvorenia odpadového dvora, na ktorý je 
možné použiť aj dotácie. Budova na Vrančovičovej 10 je v správe MZSR - 
Fakultnej nemocnice Bratislava. 

- Ing. Valentovič informoval o rokovaniach s OLO a uviedol, že je potrebné vytvoriť 
klientské centrum. 

- Ing. Lučenič žiadal riešiť situáciu ohľadom preplnených kontajnerov s bioodpadom. 

K bodu 21 - Interpelácie poslancov 
Nikto z poslancov nevzniesol žiadne pripomienky. 

K bodu 22 - Záver 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová sa poďakovala prítomným poslancom a rokovanie MZ 
ukončila. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia zápisnice: 
 
MVDr. Pavol Čech                                                    
................................................ 
poslanec MZ MČ Bratislava Lamač 
 
 
 
 
JUDr. Peter Grom                                                                                  
................................................. 
poslanec MZ MČ Bratislava Lamač 

 
 

•  •  • 
 
 
 
 

Mgr. Oľga Keltošová                        
................................................ 
starostka MČ Bratislava Lamač 
 
 
 
 
Ľubomír Plai                                                
................................................ 
prednosta MČ Bratislava Lamač 
 

 

 

 

Zapísala: Šteruská Gabriela 

 
 
 
 
 
 
 
 



Príloha k zápisnici 
 

Stanovisko 
k návrhu VZN o poskytovaní jednorazovej dávky sociálne odkázaným občanom 

zverejnenému dňa 29.3.2007 (ďalej len „návrh VZN")  

Dolu podpísaní poslanci MZ MČ BA Lamač uplatňujú k predloženému 
návrhu VZN nasledovné pripomienky: 

Všeobecná časť: 

Predložený návrh VZN obsahuje formálne i materiálne nedostatky, ktoré sú takej kvality a rozsahu, že 
neumožňujú riadne uplatňovanie tejto normy v praxi. Z tohto dôvodu odporúčame návrh VZN stiahnuť z 
rokovania a predložiť ho na rokovanie až po zapracovaní uplatnených pripomienok. 

Osobitná časť: 

1. Z dôvodu skvalitnenia právneho textu navrhujeme v § 1 „Úvodné ustanovenia" nahradiť znenie 
úvodnej vety nasledovne: 

Toto VZN upravuje pôsobnosť mestskej časti BA Lamač v oblasti poskytovania jednorazovej dávky sociálne 
odkázaným občanom (ďalej len „jednorazová dávka „), najmä ustanovuje 
a) podmienky priznania a výšku jednorazovej dávky; 
b) podmienky, za ktorých je občan povinný vrátiť jednorazovú dávku alebo jej časť, ak sa jednorazová 
dávka vyplatila neprávom - takáto úprava podľa bodu b) v návrhu celkom absentovala, hoci bola uvedená v 
bode c § 1 návrhu VZN - pozri bod č. 9 pripomienok 

2. V § 2 „Jednorazová dávka občanom" sa ustanovuje, že: 

Jednorazová dávka sa občanom prizná a na základe 7 kritérií uvedených pod písmenami a) až g). Máme za to, že 
takáto formulácia je nedostatočná, nakoľko z nej nie je zrejmé, do akej miery musia byť zohľadnené jednotlivé 
kritériá, či musia byť splnené všetky súčasne alebo nie. Nakoľko ide o predpis pre laikov, často starších 
spoluobčanov, na ktorých sa vzťahuje, bolo by vhodné jeho intepretáciu maximálne zjednodušiť. 

3. Názov §§ 2 a 3jetotožný-Jednorazová dávka občanom"  

Chybu v legislatívnej technike navrhujeme odstrániť. 

4.      V § 3 odsek 1 sa ustanovuje, že: 

Jednorazová dávka občanom sa poskytuje najmä rodine s deťmi (treba doplniť 
že školopovinnými, maloletými deťmi alebo podobne), 

a/e aj ďalším občanom mestskej časti, ktorí sú sociálne odkázaný 
(navrhujeme použiť slovo „odkázaní" - plurál) 

a fyzickým osobám, ktoré sa s 
(navrhujeme použiť predložku „so")  

sociálne odkázaným občanom spoločne posudzujú. 

V § 3 navrhujeme tiež doplniť ustanovenie taxatívnych prípadov, kedy majú občania nárok na dávku: 

1. Mladé rodiny pri narodení dieťaťa 
2. Sociálne slabší občania pri úmrtí manželského partnera 

Z uvedených dôvodov navrhujeme ustanovenie preformulovať. 
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5.      V § 3 odsek 2 sa ustanovuje, že: 
Za poskytnutie jednorazovej dávky občanom sa považujú najmä výdavky... 

V texte sú vymenované výdavky pod písmenami a) až k) 
Formulácia je zmätočná a nevykonateľná... Za poskytnutie jednorazovej dávky občanom sa považujú najmä 
výdavky ??? Poskytovaním dávky sú výdavky ? Zrejme sa má na mysli, že poskytnuté prostriedky možno použiť 
na úhradu výdavkov... 
Navrhujeme ustanovenie preformulovať. 

6.      V § 4 odsek 2 sa navrhuje: 

Maximálna hranica poskytnutej jednorazovej dávky je do 5.000,Sk. 

Nie je jasné či pre rodinu, občana, za aké obdobie atď, čo zakladá nejasnosť a možnosť rôznych výkladov. Z 
tohto dôvodu navrhujeme ustanovenie preformulovať. 

7.      V § 5 sa navrhuje: 

Kontrolu nad dodržiavaním tohto VZN vykoná.... 

Sú uvedené tri subjekty, hoci zákon zveruje kontrolnú pôsobnosť iba miestnemu kontrolórovi. Nieje uvedené 
rozdelenie kontrolných kompetencií pre prípad rôznych kontrolných zistení alebo postupov týchto subjektov ? Z 
tohto dôvodu navrhujeme ustanovenie preformulovať. 

8. V § 6 sa navrhuje: 

Na konanie o poskytnutí jednorazovej dávky občanom sa vzťahujú všeobecné predpisy o správnom 
konaní 2.0 poskytnutí jednorazovej dávky občanom vydá a MČ BA -Lamač priznanie. Zamietnutie oznámi MČ 
BA-Lamač prípisom. 

Použité termíny priznanie a zamietnutie sa javia ako nevhodné a nie v súlade s terminológiou zákona 
o správnom konaní, na ktorý v prvej vete sa odkazuje. 
Z tohto dôvodu navrhujeme ustanovenie preformulovať. 

9. Všeobecne k návrhu: 

a) Nikde v texte sa nespomína, že konanie začína na podnet občana - podaním písomnej žiadosti a vyplnením 
dotazníka, ktorý by mohol byť v prílohe tohto VZN 
b) Nikde v texte sa nespomína nič bližšie v súvislosti s povinnosťou občana vrátiť dávku ako to avizuje úvodné 
ustanovenie v písmene c), že to je predmetom VZN... 

 
 


